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§ 34 

Spånga bad- och idrottshall - renovering av badanläggningen – 
Inriktningsbeslut 
Dnr  08.02.01/191/2016                              

 

BESLUT 

 
Idrottsnämnden godkänner redovisat förslag för ombyggnad av badavdelning i Spånga bad- 

och idrottshall till en beräknad sammanlagd utgift om cirka 35,0 mnkr samt en bedömd 

tillkommande hyra om cirka 1,2 mnkr år 1.  

 

Ärendet 

 

Spånga bad- och idrottshall byggdes 1970 och tillbyggdes 2006 med en ny idrottshall. Under 

2006 lades en plastduk i bassängen på grund av läckage. Anläggningen fungerar inte längre 

tillfyllest bland annat på grund av läckage i plastduken men också på grund av att fukt har 

uppstått. I den förstudie som genomförts har också asbest identifierats i klinkerfogar. Det har 

även identifierats brister med VVS-ledningarna, dränering och grundvattennivån. Det finns 

dessutom brister i tillgänglighet och omklädningsrummen är i mycket dåligt skick. 

Anläggningen uppfyller inte dagens myndighetskrav. En större renovering behöver därför 

genomföras i fastigheten till en beräknad kostnad om 35 mnkr. Projektet beräknas vara klart 

under senare delen av 2018. 

 
 

Förvaltningens förslag till beslut  
 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Emilia Bjuggren (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 

 

 

 

 
 

 

I Tjänsten  Erik Odenlid 

  Nämndsekreterare 

 

 

 


